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BESLUITENLIJST Districtelijk Veiligheidsoverleg Twente openbaar (concept) 
 

Datum  15 april 2019 

Tijdstip 10.30 – 11.30 uur  

Voorzitter S. Schelberg 

Locatie Meldkamer Hengelo, Demmersweg 55 

Secretaris H. Meuleman 

Aanwezig  A. Gerritsen, S. Schelberg, J. Joosten, A. Raven, A. Hofland, E. Nauta (dhr. Molenaar; 

introducee),  R. Welten, P. Welman, C. Kroon, W. Haverkamp, A. van der Kolk, H. Robben 

H. Meuleman, S. Wevers, J. Eshuis, S. Kuks, S. Dinsbach, S. Wiarda, J. Lucas, F. Starke, B. Lutje 

Wagelaar, P. Miltenburg, K. Baalman, E. Klopman, H. Arnold 
 

Afwezig  O. van Veldhuizen, V. Smink 

 

NR Onderwerp  

A Opening 

De voorzitter opent de vergadering. 

 

B Mededelingen 

1. Voorzitter 

2. Districtchef politie 

Mevr. Baalman meldt de volgende zaken: 

- FC Twente kan a.s. vrijdag, en anders waarschijnlijk maandag, kampioen worden. Hiervoor 

worden, middels de inzet van een SGBO, de nodige voorbereidingen getroffen. 

- Het inrichten van de cellencomplexen in Oost-Ned. (opdracht RVO) levert ook mogelijke 

sluiting(en) op. In Twente blijft er 1 cellencomplex (Borne). In de toekomst kan er mogelijk 

gebruik worden gemaakt van een vervoersdienst waardoor er meer ‘blauw’ op straat kan zijn. 

- Recherchechef H. Uit ’t Broek vertrekt naar het RIEC (detachering), vacature-invulling is aan 

de orde, burgemeester Gerritsen wordt betrokken bij de wervingsprocedure. 

3. (Plv) Hoofdofficier van Justitie 

4. Secretaris 

Dhr. Welman laat weten dat het voorstel voor extra financiering van het IVZ Platform, naar 

aanleiding van een nader gesprek met enkele burgemeesters, met een nadere onderbouwing 

op een later tijdstip (waarschijnlijk 1 juli) aan de orde komt. 

 

C Verslagen 

1. (concept) Besluitenlijst DVO 11 februari 2019 openbaar deel 

Akkoord 

 

 

D Ingekomen stukken 

- 

 

E Ter besluitvorming/ter bespreking  

1. Financieel voorstel bijdrage Veiligheidsnetwerk Oost-Nederland 2020-2023 

Mevr. Haverkamp meldt dat er forse bezuinigingen aanstaande zijn in het sociaal domein, en 

daarom moeite heeft om extra bijdragen te verdedigen. Vraagt zich ook sterk af waar de in 
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het voorstel genoemde € 70.000 projectgelden aan besteed worden. Kan dan ook niet 

instemmen met het voorstel. 

Dhr. Hofland heeft navraag gedaan t.a.v. de (‘ingewikkelde’) organisatorische aspecten in 

deze. Voorheen de 100.000+ gemeenten, nu wordt aan alle gemeenten (het collectief) een 

bijdrage gevraagd. Is akkoord met het voorstel, vraagt echter wel een kritische houding of het 

allemaal nodig is. 

Dhr. Joosten is het principieel eens met het collectief bijdragen. Hij blijft ook kritisch en heeft 

moeite met de voorgestelde € 70.000 aan projectgelden. Hij vindt het teleurstellend, vanwege 

het belang voor de eigen regio, dat het voorstel voor extra financiering van IVZ Platform nu 

niet op de agenda staat en stelt voor deze z.s.m. op de agenda te plaatsen. 

Mevr. Raven meldt dat de financiële situatie beroerd is, het gehele voorstel nog niet helder is, 

moeite heeft met het voorstel, maar het eigenlijk wel moet en dus akkoord gaat. 

Dhr. Welten geeft aan de Borne ook moeite heeft met voorstel, maar hij heeft wel begrip en is 

het eens met het tijdelijk (4 jaar) beschikbaar stellen van geld. Onder deze voorwaarden wel 

akkoord, en ziet graag evaluatie t.z.t. 

Dhr. Gerritsen herkent zich in voorgaande reactie. 

Dhr. Schelberg idem. 

Dhr. Welten vindt dat vooralsnog tijdelijke bijdrage beter past. VNONL past zich aan bij politie 

en OM wat betreft het werkgebied. Er is goede coördinatie nodig, lobby (ook op landelijk 

nivo), op bijvoorbeeld onderwerpen ondermijning en kwetsbare personen zijn goede 

resultaten behaald. De burgemeesters krijgen steeds meer bevoegdheden, waarvoor 

minimale ondersteuning (1 fte) op eenheidsnivo zeker nodig is. Verbinding veiligheid/zorg ook 

een steeds belangrijker aspect. 

Dhr. Schelberg stelt vast dat het voorstel nu door gaat richting de raden en dat daarmee 

duidelijk zal worden welke gemeenten mee zullen gaan in het voorstel. 

 

2. Financieel voorstel bijdrage RIEC Oost-Nederland 2019 e.v. 

Dhr. Robben zit er hetzelfde in als bij VNONL, wel veel samengewerkt met RIEC, akkoord met 

voorstel. Vraagt aandacht voor governance-model van DVO en daarmee het voorkomen van 

discussies n.a.v. zogenaamde ‘freeriders’. 

Dhr. Hofland is akkoord met voorstel, maar benadrukt nog maar eens de benodigde 

gelijkwaardigheid van politie/OM t.a.v. financiering of bijdragen. 

Mevr. Raven sluit zich hier bij aan en zou ook net zoals bij VNONL pleiten voor een tijdelijke 

financieringsperiode (4 jaar). 

Dhr. Welten sluit zich hier bij aan. 

Mevr. Nauta kan zich iets voorstellen bij het voorstel voor allereerst tijdelijke financiering. 

Dhr. Lucas RIEC is een voorziening van gemeenten, OM draagt daar aan bij (bijv. in geval van 

ondermijningsbeelden). Schaalvergroting rechtvaardigt een collectief gedragen financiering. 

Het netwerk van Oost NL draagt bij aan het realiseren van de resultaten op grote 

veiligheidsthema’s. 

Dhr. Miltenburg begrijpt de afwegingen van gemeenten n.a.v. de financiële situatie. Hoopt op 

nog meer mooie successen. 

Mevr. Raven geeft aan dat het weer een ‘extra’ bijdrage lijkt, mede omdat gemeenten ‘in huis’ 

al gelden en capaciteit beschikbaar stellen. 
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Dhr. Hofland vindt dat er steeds meer verschuiving van strafrecht naar bestuursrecht optreedt 

en is blij met de reactie van de heer Lucas. 

Dhr. Welten is het eens met mevr. Raven dat we als gemeenten ook al veel zelf investeren, 

maar dat eigen personeel ook kennis en kunde kan opdoen middels de regionale netwerken, 

dat is op deze wijze te realiseren. 

Dhr. Schelberg concludeert dat het voorstel, met tijdelijke financiering, door kan richting 

raden, met toevoeging van Q&A. 

F Ter kennisgeving 

1. Evaluatie jaarwisseling 2018/2109 

Akkoord. 

 

2. Voortgang casustafel TBS Twente 

Mevr. Raven meldt dat er 1x per jaar een overleg is met de regiegroep CTT. Er komt een pilot 

met de deelname van Veiligheidshuis aan het overleg. Er volgt nog extra informatie over 

praktische voorbeelden. 

Mevr. Nauta vraagt aandacht voor de ‘governance’ t.a.v. CTT en Veiligheidshuis. 

Dhr. Welten sluit zich hier bij aan. En zou graag infopositie van gemeenten versterkt willen 

zien. 

Mevr. Baalman sluit zich aan bij gemaakte opmerkingen. 

Mevr. Raven meldt nog dat het convenant zal worden aangepast en de afspraken worden 

geborgd. Voorts komt er met de Wet verplichte GGZ weer iets nieuws op de burgemeesters 

af. Na de bestuurdersdag van februari heeft de GGD dit proces verder opgepakt. Wethouder 

van Borne, de heer Velten, is in Twente de bestuurlijk kartrekker in deze. Bij het regio-overleg 

(IJsselland/Twente) is mevrouw Raven aanwezig geweest. Veel partijen actief! In Twente is 

een kerngroepje actief o.l.v. de GGD. 

Mevr. Dinsbach meldt dat in de bestuurscommissie Publieke Gezondheid is besproken dat er 

momenteel nadrukkelijk veel moeite gedaan moet worden om de ambtelijke inzet inzichtelijk 

te krijgen en vraagt hier nadrukkelijke aandacht voor. 

 

G Rondvraag + Sluiting 

Dhr. Welman geeft complimenten voor de manier waarop vorige week een bijeenkomst is 

georganiseerd in het kader van ondermijning op het platteland. 

 

Er wordt afscheid genomen van de heer Robben (vertrek) en de heer Welten (als 

burgemeester van de gemeente Borne). 

 

 
 
 


